
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. december 9. napján tartott 
rendkívüli képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Győri-
Korom Viktória, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogyvári 
Mária képviselők, Urvald Péter, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos 
László pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
képviselő-testület 7 fővel van jelen, az ülés határozatképes, majd azt megnyitotta. Tájékoztatta 
a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében a képviselő-testület üléséről 
hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokat tárgyalják meg:

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / A közös önkormányzati hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálata,
Oroszló csatlakozása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

2. / A Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal belső szervezeti tagozódása, létszáma,
munkarendje és ügyfélfogadási rendje 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

Napirend tárgyalása:

1./ A közös önkormányzati hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálata. 
Oroszló csatlakozása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatokról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a közös önkormányzati hivatalok 
fenntartására az önkormányzati törvény értelmében a településeknek mindig az önkormányzati 
választás évében van lehetőségük döntést hozni. Ez az év speciális, egyrészt abból a 
szempontból, hogy idén az önkormányzati választás június 9-i időpontja és az október 1-jei 
cikluskezdés eltért egymástól. Ennek megfelelően idén módosultak a határidők, főszabályként 
október 1-től számított 60 napja volt a településeknek arra, hogy döntést hozzanak a közös 
önkormányzati hivatalhoz való csatlakozásuk szándékáról, ami november 30-án lejárt.
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November 29-én viszont hatályba lépett az önkormányzati törvény módosítása, amely a közös 
hivatalok fenntartására vonatkozóan is hozott változást, idéntől kezdve lehetőség van olyan 
önkormányzati társulást létrehozni a közös hivatalok fenntartására, amelyben egy település 
másik járásban van. Innen a gondolat, hogy Oroszló lehetséges csatlakozása napirendre 
kerüljön.
Figyelemmel arra, hogy ez a jogszabály nagyon későn lépett hatályba, mindössze egy nappal a 
főszabály szerinti november 30-i határidő előtt, ezért a jogalkotó egy átmeneti rendelkezést 
hozott erre az évre, amely szerint a november 29-től számított 15 napon belül van lehetőség 
erre a csatlakozásra. Valamennyi képviselő-testületnek meg kell hozni a maga döntését, 
szükség van a főispán úr támogatására a kérelem kapcsán, végül az önkormányzatokért felelős 
miniszternek a jóváhagyására. Jelenleg a határidőn belül vannak, de sok idő nincsen ennek a 
döntésnek a meghozatalára, hiszen ez a 15 nap nagyon-nagyon szűkös. Fél évszázadra 
visszatekintő gyökerei vannak Sásd és Oroszló együttműködésének, előbb a tanácsi, később az 
önkormányzati együttműködés terén. Nagyon sok minden összekapcsolja a településeket 
nemcsak a földrajzi közelség, hanem közös tulajdonú ingatlanjaik is vannak, illetve a közös 
múlt, amit az önkormányzati szférában 2005-ig együtt eltöltöttek. Azóta eltelt 19 esztendő, 
Oroszló település időközben átkerült egy másik járáshoz, de ezeket a szálakat tulajdonképpen 
csak a jogszabály vágta át és mindenféle ésszerű racionális szempont azt diktálta a mindenkori 
oroszlói vezetés számára, hogy nekik a sásdi hivatalhoz kellene csatlakozniuk. A jogszabály 
erre most teremtett lehetőséget, ennek kapcsán felkereste Oroszló község polgármesterét, 
illetve az oroszlói képviselő-testületet. A korábbi években is többször szóba került Oroszló 
lehetséges csatlakozásának a kérdése.
Az önkormányzatok finanszírozása jelenleg a hivatalt fenntartó önkormányzatok számára épül. 
Nyilván azon belül még az is nagyon fontos, hogy milyen az adóerőképességük, a lélekszámúk. 
Az biztos, hogy a jelenleg hét település által fenntartott Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 
jobb kondíciók közé kerül akkor, hogyha nyolc település fogja fenntartani. Elmondható, hogy 
az anyagiakon túl azonban van még számos olyan szempont, ami azt diktálja, hogy igenis 
ésszerű döntés Oroszlónak Sásdhoz visszacsatlakozni.
Ezek közül csak néhányat említve úgy gondolja, hogy az oroszlói emberek nagy része is Sásdra 
valamiféle központként tekint, mert itt intézik a mindennapos dolgaikat. Amennyiben Oroszló 
a sásdi hivatalhoz csatlakozik, akkor nyilván ez megnyit egy utat a szociális társulásba való 
részvételét felé, és így megnyílik a lehetőség a sásdi közétkeztetés igénybevételére. Fontos, 
hogy Oroszló és Sásd csatlakozzon, ezáltal sokkal jobb kondíciók közé kerüljön, mint jelenleg, 
vagy amiben hosszú évek óta van. Természetesen ennek a megállapodásnak a megkötésére csak 
akkor kerülhet sor, ha a jelenleg a hivatalban részes önkormányzatok számára is ez előnyös. 
Úgy gondolja, hogy egy felelős településvezető akkor végzi jól a munkáját, akkor van értelme 
az ő munkájának, hogyha döntései a település érdekeit szolgálják mindenféle személyes 
ambíciót vagy akár személyes ellentétet félretéve. Szükséges leszögezni, hogy a döntéseiket 
soha nem mások ellen való fellépés, hanem mindig valamiért, a saját településükért való 
cselekvés motiválja.
Nyilván, ha egy település egy jelenleg fennálló társulásból kilép, akkor az a tár sulás számára 
hátrányos, ami a másik oldalon előny, az nyilván a korábbiból elveszik. Nagyon fontos tudnia 
mindenkinek, akit ez az ügy most érint, hogy a döntések motivációja mindig a saját település 
érdekében végzett munka. Hosszú előkészítésen vannak túl, ennek eredményeként kimondható, 
hogy mind a nyolc település előnyösebb helyzetbe kerül, hogyha együttesen társulnak a Sásdi 
Közös Önkormányzati Hivatal fenntartására.
Nyilván ennek elsősorban van egy financiális következménye, de ezentúl úgy gondolja, hogy a 
Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal tud annyi szolgáltatást nyújtani a hozzátartozó 
településeknek a hivatali apparátuson keresztül, például a pályázatok megírása, ami akár még 
akkor is vonzó lehetne, hogyha a financiális körülmények nem alakulnának pozitívan.
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De erről szó sincs, a hétnél sokkal jobb a nyolc. Sásd elmondhatja, hogy voltak már nyolcán és 
tudják, hogy a nyolcadik település elmenetele milyen érvágás volt. Mivel a megállapodáshoz 
való csatlakozás előnyös, ezért támogatásra és elfogadásra javasolta a testületnek.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a mai napon mindenekelőtt a formális csatlakozási 
kérelmet kell elfogadnia a testületnek, amely a hivatal fenntartására kötött megállapodás 
felülvizsgálatával történik. Arra való tekintettel, hogy miniszteri jóváhagyástól függ ennek a 
megállapodásnak a hatályba lépése, ezért javasolta, hogy két változatban fogadják el a 
megállapodás szövegét. A csatlakozástól független is felülvizsgálatra szorul a megállapodás. A 
testületnek két határozatot kell majd meghoznia. Az fog hatályba lépni, amelynek a feltételei 
teljesülnek. Ezt követően szükséges Oroszló csatlakozása esetére elfogadni a hivatal új alapító 
okiratát, ami semmi másban nem változik, mint a hivatali illetékességi területe és az alapítók 
felsorolása. Ez egy formális módosítás, ami ahhoz szükséges, hogy az Államkincstárnál a 
hivatal bejegyzésre kerüljön 2025. január 1-től. A testületnek előzetesen meg kell állapodni 
Oroszló Község Önkormányzatával a pénzügyi hozzájárulás megfizetésének vállalásáról, 
amely a helyi ügyfélfogadás folyamatos működését tudja biztosítani. Oroszló kérése volt, hogy 
a hivatal egy félállású adminisztrátorral segítse a kinti ügyfélfogadásukat, aki az önkormányzat 
alkalmazottja lesz. Oroszló a hivatal ügyintézői által biztosított időszakos ügyfélszolgálaton 
kívül kívánja fenntartani ezt az adminisztrációs támogatást. Lévén, hogy a Sásdhoz tartozó 
falvaikkal vagy akár Gödre nagyságával is összehasonlítva Oroszló több mint 300 fős település, 
ott a munka folyamatos ellátásához szükség van erre a dolgozóra.
Ismertette a megállapodás tartalmát, ami a csatlakozástól függetlenül módosulna. A 
megállapodás fixen tartalmazta a hivatal elfogadott létszámát. Mivel a megállapodás 
felülvizsgálatára nem került sor 2019 óta, már nem a valós létszámokat tartalmazta. Ezzel 
szemben javasolta, hogy a keretet szabja meg a megállapodás, tehát egy maximális létszámot, 
az ezen belüli elfogadott, a tényleges finanszírozáshoz igazodó létszámot, azontúl, hogy a 
kirendeltség 4 fős működését biztosítják Gödre számára, évente a sásdi képviselő-testület a 
költségvetési rendeletében fogadja el a ténylegesen engedélyezett létszámot, amit a hivatal 
betölthet az adott évben. A következő módosítás a kisebb településeken tartott időszakos 
ügyfélszolgálatot érinti. Markóné Héder Tímea polgármester asszony javaslatára gondolta 
végig a kéthetenkénti minimumot, mivel a hivatalnál jelenleg nagy nehézségbe ütközik, hogy 
visszaállítsa a megszokott heti ügyfélfogadást úgy ahogy ez a covid előtti időkben jól működött, 
merthogy jelenleg pont azon a hatósági irodán vannak dolgozói hiányban, amely ezt a 
szolgáltatást biztosította a falvak számára. Polgármester asszony tapasztalata, hogy nem 
szükséges hetente, inkább kéthetente tartsanak legalább egy óra ügyfélfogadást a falvakban. A 
falvakban tartott kihelyezett ügyfélfogadásra inkább a falugondnoki szolgálatok bevezetése 
előtt volt nagy szükség. Ettől függetlenül úgy gondolja, hogy az önkormányzat helyi 
dolgozóival, a polgármesterrel, a falugondnokkal, a könyvtárossal való kapcsolat úgy tud élő 
lenni, ha a hivatali dolgozókkal rendszeres a személyes kapcsolat. A megállapodás tartalmazza 
annak a lehetőségét is, hogyha ezt számukra az állami finanszírozás újra lehetővé teszi, akkor 
ezeknek az ügyfélfogadásoknak a költségét ellentételezik a települések számára. Sajnos úgy 
látszik, hogy 2025-ben ez még várhatóan nem fog bekövetkezni, de ha mégis, akkor a 
megállapodás biztosítja a 2019-ben törölt átadott pénzeszköz lehetőségét is. Egyebekben kisebb 
módosításokra is sor kerülne, ilyen például a jegyzői éves beszámoló rendje. A sásdi képviselő- 
testület elfogadja az éves jegyzői számolót, amit minden alkalommal a polgármesterek számára 
is megküld, Az évzáró polgármesteri koordinációs megbeszélést és a szükséges év közbeni 
megbeszélések rendje eddig is biztosította az egyeztetés lehetőségét.
Ezenkívül még a belső ellenőrzésre vonatkozó rendelkezéseket frissítik a megállapodásban. 
Összefoglalva elmondta, hogy két határozatot kell hozni. Mindkét változat tartalmazza ezeket 
a most elhangzott módosításokat.
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Elmondta, hogy valamennyi érintett önkormányzat meghozta a döntéseit ezzel kapcsolatban. 
Oroszló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai napon megtartotta ülését, ahol 
döntött a csatlakozási kérelemről.

Dr. Jusztinger János polgármester megköszönte jegyző asszony részletes tájékoztatóját. 
Elmondta, hogy Oroszló nagyon komoly és felelősségteljes döntést hozott, amivel nagyon 
komoly konfliktusokat is felvállalt a település érdekében. Nyilván Oroszló is azért döntött a 
csatlakozás mellett, hogy egy rosszabb kondíciójú megállapodásból egy jobb kondíciójú 
megállapodásba kerüljön. Éppen ezért Oroszló most már határozatilag is elfogadta azt, hogy 
külön is kéri Sásdtól ennek a négy órás státusznak az ellentételezését, ami a jelenlegi tudásuk 
szerint 2025-ben 2,5 mFt anyagi támogatás nyújtását jelenti. A jelenlegi közös önkormányzati 
hivatal egy kirendeltséggel működik, ami a gödrei kirendeltség, ami a jelenlegi finanszírozási 
rendszerben kb. egy fél státusznyi hellyel bővebb, mint amit az állami finanszírozás lefed. 
Tulajdonképpen ugyanezt a fél státuszt átadnák Oroszlónak is. Tehát teljesen jogos és 
akceptálható Oroszlónak ez a kérése. A határozati javaslat szerint Sásd vállalja, hogy az 
időszakos ügyfélszolgálat működésének biztosítására felmerült költségek ellentételezésére 2,5 
mFt pénzügyi hozzájárulás megfizetését vállalja épp úgy, ahogy Gödre község javára. Oroszló 
a hozott határozatában azt is kikötötte, hogy a következő években ez az összeg az aktuális 
garantált bérminimum felének megfelelő összeg legyen. Ez adott esetben emelkedhet is. 
Mindemellett Sásd és többi önkormányzat érdekeit is védeni kell, ezért az említett 2,5 mFt 
pénzügyi hozzájárulás megfizetésére csak a 2025-ös évre ismert finanszírozási 
minimumfeltételek teljesülése esetére lehet kötelezettséget vállalni. Ez azt jelenti, hogy ha a 
következő években is kapnak legalább annyi állami finanszírozást, mind eddig, akkor tudja ezt 
Sásd vállalni. Ezzel nem zárják ki, hogyha jobb lesz a finanszírozás, illetve hogyha emelkedik 
a garantált bérminimum is, akkor többet adnak. De azért abban az esetben, hogyha az 
önkormányzatok finanszírozása olyan szinten felborulna, hogy a most ismertekhez képest egy 
jelentős mértékű eltérés lesz, akkor legalább egy tárgyalás lehetőségét illesszék be. 
Megkérdezte Molnár Gábor polgármestert, ez így elfogadható-e?

Molnár Gábor Oroszló község polgármestere a kérdésre válaszolva elmondta, hogy 
elfogadható.

Koszorús Tímea jegyző tudomása szerint vizsgálni fogják, hogy Oroszló kilépése hogyan 
érinti a maradó közös hivatal működését, valószínűleg ez lesz a leglényegesebb szempont a 
döntésnél. Nem a finanszírozás szempontjából, hanem a jogi feltételeknek megfelel-e továbbra 
is a Magyarhertelendi Közös Önkormányzati Hivatal.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy egy olyan sajátos összetételű társulásban 
van jelenleg Oroszló, ahol kevés település nagy lakosságszámmal és nagy földrajzi 
távolságokkal tart fenn egy hivatalt. Ez azt jelenti, hogy 6 településről van szó, viszont a 
lélekszámakb. 3000, így Oroszló kiválásával is kb. 2700 lélekszámról beszélhetnek. Tehát nem 
fogja ellehetetleníti a többi településnek a közös hivatali működését. Fontos tudni, hogy ez 
egyáltalán nem Oroszló döntése vagy Sásd döntése, vagy bármelyik más település miatt van, 
egyszerűen a jogszabály módosításnak ez a késői hatályba lépése teremtette meg ezt a helyzetet. 
Tehát november 29-én szabott erre az egyedi esetre 15 napot a jogalkotó úgy, hogy a többi 
településnek, aki marad már csak egyetlen napja volt arra, hogy döntsön, mert az a határidő 
nem változott. Elismeri, hogy ez nem teremtett egy abszolút igazságos helyzetet, de ezt sem 
Sásd, sem Oroszló, sem más település nem idézte elő, egyszerűen az országgyűlés egy ilyen 
jogszabály módosítást fogadott el. Az önkormányzatok a törvényi lehetőséggel próbálnak élni.
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Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy nagyon örül annak, hogy a parlament megteremtette 
ennek a jogi lehetőségét. Nem gondolja, hogy a jogszabályok miatt fogadják örömmel Oroszlót 
és ők sem biztos a jogszabályok miatt döntöttek csak így. 2032-ben a három település ebből a 
térségből, Sásd, Vázsnok és Oroszló a 700. születésnapját ünnepelheti, amikor is az első írásos 
emlék fennmaradt ezekről a településekről ebben a térségben. Azok az emberek, akik annak 
idején megtelepedtek, 700 éven át éltek egy közösségben. Számos ponton kötődött a sorsuk, 
egy helyre jártak iskolába, együtt dolgoztak. Annak idején úgy döntöttek, hogy a másik térségbe 
átmennek, de ez nem biztos, hogy az emberek akaratának megfelelően történt, és nem biztos, 
hogy jobban támogatja az életüket. Úgy gondolja, hogy az oroszlói vezetés is azért gondolta 
újra ezt a kérdést, mert elsősorban a településen élők érdekeit kívánja szem előtt tartani. 
Mindenki tudja, hogy ezeknek a településeknek nemcsak a múltja közös, hanem a jelenje és a 
jövője is. Ismer olyan családokat, akik Sásdról kiköltöztek Oroszlóra a vidéki életet előnyben 
részesítve, vagy fordítva, hogy Oroszlóról Sásdra költöztek. Ha ezeket a szempontokat veszik 
figyelembe a döntések meghozatalánál, akkor valószínűleg azt hosszútávra hozzák meg. A két 
település sorsa a többi településével együtt, akik ide tartoznak Sásdhoz, hosszútávra 
összefonódott.

Dr. Jusztinkor János polgármester megköszönte képviselő úr hozzászólását. Úgy gondolja, 
hogy Oroszló Sásdhoz tartozik, sokkal inkább ide, mint máshová.
Javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

145/2024. (XII.09.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Oroszló 
Község Önkormányzatának a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 
fenntartására kötött megállapodáshoz való csatlakozását. A képviselő- 
testület a jegyzőkönyv mellékletében foglalt tartalommal jóváhagyja a 
Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal fenntartására kötött megállapodást, 
annak aláírására felhatalmazza a polgármestert.

Határidő: miniszteri jóváhagyás esetén hatályba lépésre 2025. január 1. 
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jtiszinger János polgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.

Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

146/2024. (XII.09.) KTH. számú határozat

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásdi Közös 
Önkormányzati Hivatal fenntartására kötött megállapodás helyi 
önkormányzatokért felelős miniszter általi jóváhagyása elutasítása 
esetére, Oroszló Község Önkormányzata megállapodáshoz való 
csatlakozásának meghiúsulása esetére a 145/2024. (XII.09.) KTH. számú 
határozatában foglalt megállapodás-módosítás helyett elfogadja a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt módosítást, annak aláírására 
felhatalmazza a polgármestert.

Határidő: miniszteri jóváhagyás elutasítása esetén hatályba lépésre: 
2025. január 1.

Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy még az alapító okirat módosításáról és a módosított 
szöveg hatályba léptetéséről szükséges dönteni. Mindenképpen 2025. január 1-jével lép 
hatályba. A módosításban nincs semmilyen más változás, mint Oroszló illetékességi terület 
beillesztése, valamint alapító szervként Oroszló Község Önkormányzatának feltüntetése.

Dr. Juszinger János polgármester j avasolta a testületnek az írásban kiadott határozati j avaslat 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

147/2024, (XII.09.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oroszló Község 
Önkormányzatának a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 
fenntartásához való csatlakozása miniszteri jóváhagyása esetére 
elfogadja a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal alapító okiratát 
módosító okiratot, amely Oroszló Község Önkormányzatának a Sásdi 
Közös Önkormányzati Hivatal létrehozására kötött megállapodáshoz 
való csatlakozását tartalmazza. A képviselő-testület elfogadja a módosító 
okiratnak megfelelően a költségvetési szerv módosítást tartalmazó 
alapító okiratát.

Határidő: miniszteri jóváhagyás esetén hatályba lépésre 2025. január 1. 
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Juszinger János polgármester javasolta a testületnek a felmerült finanszírozási 
kérdésekben, Gödre és Oroszló részére az igazgatási tevékenység z írásban kiadott határozati 
javaslat elfogadását.
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Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

148/2024. (XII.09.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásdi Közös 
Önkormányzati Hivatal fenntartására kötött megállapodás felülvizsgálata 
során felmerült kérdésekben a következő döntést hozza.
A képviselő-testület Oroszló község csatlakozása esetére Gödre és 
Oroszló településeken az igazgatási tevékenység segítésére, a 
kirendeltség, illetve az időszakos ügyfélszolgálat működésének 
biztosítására felmerült költségek ellentételezésére 2025. évre a 
költségvetésében önkormányzatonként 2.500 eFt pénzügyi hozzájárulás 
megfizetését vállalja Gödre Község Önkormányzata és Oroszló Község 
Önkormányzata részére. Oroszló Község Önkormányzata részére a 2025. 
költségvetési évet követő évekre a 2025-ös évre ismert finanszírozási 
minimum feltételek fennállása esetén a pénzügyi hozzájárulás éves 
összege a garantált minimálbér költségének fele.

Határidő: költségvetés elfogadására 2025. március 15.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

2./ A Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal belső szervezeti tagozódása, létszáma, 
munkarendje és üevfélfogadási rendje 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a testület meghozza azt a formális döntését, amellyel 
végrehajtják a hivatal fenntartására közösen kötött megállapodást.

Ebben a határozatban megállapításra kerül Sásd a hivatal elfogadott létszáma, annak a 
szervezeti ábrája, a hivatal ügyfélfogadása és munkarendje. Az előterjesztésben szerepel 
Oroszló csatlakozása és még ezen felül felmerülő többféle többletteher miatt a Pénzügyi Irodát 
meg kell erősíteni, tehát alapvetően a hivatalban egy fős létszámbővülést szükséges elfogadni. 
Az engedélyezett létszám jelenleg 27,5 fő, ehhez képest most 28 főben kérte megállapítani a 
létszámot. Ennek oka a Gödrének ígért fél álláshely. A pénzügyi irodán igényel egy fő 
álláshelyet az oroszlói pénzügyi-gazdálkodási feladatok ellátása miatt, míg az időszakos 
ügyfélfogadás és a képviselő-testület működésének adminisztratív segítése, tehát a 
jegyzőkönyvvezetői teendők ellátása miatt osztott munkakörben a többletfeladatok díjazása 
ellenében oldható meg. Továbbiakban a hatósági irodán a hiányt továbbra is helyettesítésként, 
a többletfeladatok elosztásával fogják megoldani.

Dr. Jusztinger János polgármester megköszönte jegyző asszony által elmondottakat. 
Javasolta a testületnek az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

149/2024. (XII.09.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 67.§. (1) 
bekezdés d) pontja szerint, a polgármester előterjesztése alapján a jegyző 
javaslatára, a hivatal fenntartására kötött megállapodás 8.II a) pontjában 
foglalt jogkörében 2025. január 1. napjától a Sásdi Közös Önkormányzati 
Hivatal
a) engedélyezett létszámát 28 főben állapítja meg
b) belső szervezeti tagozódását a határozat 1. mellékletében foglaltak 

szerint hagyja jóvá,
c) munkarendj ét a határozat 2. mellékletében fogl altak szerint határozza 

meg,
d) ügyfélfogadási rendjét a határozat 3. mellékletében foglaltak szerint 

állapítja meg.

Határidő: 2025. január 1.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea jegyző

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést és a képviselő-testületi ülést bezárta.

i sztinger János 
mester

Koszorús Tímea 
jegyző
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J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. december 9. napján 
megtartott rendkívüli képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

“ “  ”  =  /

Dr. Jusztinger János 

Pintér Gábor

Győri-Korom Viktória 

Rabb Győzőné 

Székely Szilárd 

Takácsné Somogyvári Mária 

Urvald Péter
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J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. december 9. napján 
megtartott rendkívüli képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Koszorús Tímea 

Nagy Lajos László 

Dr. Hevesi Éva

Baranya Vármegyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva

Király Tamás Dávid

Gálné Banizs Gabriella

Meggyesi Mónika

Orbán Éva

Hajós Angéla

Merk Zsolt

Ambrus Attila

Orsós Józsefné

Bíró Józsefné

Molnár Gábor
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